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Referat nr. 4 år 2021 
 

LUU:  Elektriker 
Indkaldt af: TCH 
Tid og Sted: Tirsdag d. 7/12 2021 kl. 12, Kringelborg Allé 

Deltagere: 

Fra LUU: 

Tekniq 
Jacob Chr. Svendsen  
Peter Lund Olsen  
 

Dansk El-forbund (DEF) 
Flemming Jensen  
Henning Rasmussen  
Henrik Bülow Christensen  

Fra CELF: 

Claus Pedersen – udd. chef  
Kim Mathiesen – lærerrepræsentant  
Ove Jensen  
Emil Johansen  
 
 

Andre 
deltagere: 

Elevrepræsentanter 
Jimmy Hansen 
 
EVU 
Henrik Vilhelm Larsen 
 
 

Referent: kma Dato: 8/12 2021 
Udsendt til:  
Afbud: John Anker Campus Bornholm, Jacob Goldbeck Tekniq 
Bilag:  

Dagsorden: Introduktion af de fremmødte 
 
Rundtur i hovedforløb 1. 
 
1. Godkendelse af referat fra sidste møde 
2. Opfølgning 
3. Meddelelser fra formanden. 
4. Meddelelser fra EVU 
5. Meddelelser fra lærlingerepræsentant 
6. Meddelelser fra skolen 
7. Praktikpladsaktiviteter/pladser 
8. Efteruddannelse 
9. Eventuelt 

Pkt 1 

Godkendelse af referat fra sidste møde 

CLP undskyldte for de manglende referater. 

 

Pkt 2 
Opfølgning 

Intet 
 

Pkt 3 

Meddelelser fra formanden 

Skuemesterrapporterne ser fine ud, og uden kommentarer. 
De to nyansatte faglærer får ros for deres arbejde. 
ZBC har lukket elektrikeruddannelsen ned. 
 

Pkt 4 Meddelelser fra EVU 
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EVU er i gang med at tilrette og færdiggøre de skriftlige prøver til GF og H1 
Modulbyggeren er næsten færdig, skolerne er ved at være klar, men der mangler nogle 
virksomheder og enkelte skoler. 
EUX elever fra ZBC tager deres EUX fag på ZBC og deres moduler på andre skoler, EVU har fokus på 
at eleverne får det bedste ud af situationen. 
 

Pkt 5 
Meddelelser fra lærlingerepræsentant 

Igen ros til de to nyansatte faglærer 
 

Pkt. 6 

Meddelelser fra skolen 

• Claus fremlage kantinens kostplan, for denne uge ”49” Celf har fået ny kantine leder og jeg 
tror det giver et løft i kantine. 

• Vi arbejder på at imødegå 3-parts aftalen, med hensyn til indgåelsen af uddannelsesaftaler. 
• Vi har på nuværende tidspunkt 6 aftaler ud af 29 elever, så der er et stykke vej op til de 

80% som er målet i aftalen. 
• Henrik: Virksomhederne skal orienteres om aftalen, så vi kan få dem til at skrive kontrakt 

med eleven, mens de går på grundforløbet. 
• Skolen afholder åbent hus torsdag den 9. december, netop for at mestre kan komme og 

finde deres elever. Samtidig kan kommende elever komme og se hvad der laves på de 
forskellige uddannelser. 

• Afdelingen har ikke været hårdt ramt af corona men har haft 2 elever som har været i nær-
kontakt med Covid19 smittede, og er derfor hjemsendt med ønske om negative tests inden 
de igen møder på skolen. 

• Lærerkollegiet er i gang med at lave lokale undervisnings planer (LUP) for alle uddannelser, 
der er kommet ny beskrivelsessystem i august. LUU er meget velkommen til at deltage. 

• Grundforløbs eleverne skal have 26 timers undervisning, hvis vi ikke lever op til dette, 
trækkes skolen i taxameter. Skolen skal tilbagebetale taxameter for 3 elever. 

• Vi har været glade for de ekspertworkshop, som EVU afholder, og deltagere gerne i dem. 
• Vi var på besøg hos Jensen Danmark på Bornholm, hvor vi blev introduceret for deres 

elevmentorer, som er deres initiativ for at uddanne og fastholde flere elever og nyudlærte. 
• Skolen har haft elevudveksling med både Holland og Tyskland. 
• Vi har haft vores GF1 elever på ”lejrskole”MENSK i Helsingør- målet er bedre læring og 

trivsel for eleverne. 
• Skolen har gang i et projekt med EVU, om fremtidens bolig, og er godt i gang med at lave 

Praxis-rum og undervisningsforløb samt et forløb med fastholdelse af kvinder i faget. 
• Vi fataliteter kvinderne i el-faget, som er en del af 3-partsaftalen, så de kan mødes og dele 

erfaringer.  
• Projekt ”Rønnebæk” optagelserne er færdig, der mangler dog en del arbejde med at sætte 

videoklip og billeder sammen, så de kan bruges i undervisningen på grundforløbet. 
• CELF blev modtager af ”Praxis-prisen”, som blev uddelt for udbredelsen af den digitale 

undervisning. 
• Vi har planer om at udbyde modul 1-2 og 1-4 som hybridudgave omkring sommerferien.  
• Vi arbejder på en ny udgave af H1 standen, som er mere opdateret nutidens 

installationsarbejde og tager mere hensyn løbende ændringer på elektriker uddannelsen - 
god debat om det praktiske arbejde. Vi laver en prøveudgave, så udvalget kan se om det 
kan bruges. 

• Der er ved at blive lavet en papir brochure om CELF elektriker uddannelsen, møntet på 
virksomheder uden for Lolland Falster, som information til deres elever, dette efterspørges 
af virksomheder.   

 

Pkt. 7 
Praktikpladsaktiviteter/pladser v. Ove Jensen 

• Ove introducerede Emil Johansen som sin afløser. 
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• Antallet af elevkontrakter er stort set på samme niveau som tidligere år, måske en 
smule over. Der er lavet 24 aftaler på Lolland-Falster, og resten ca. 75% er fra 
Bornholm og Sjælland. 

• Heraf er ca. 20% til industrien og ca. 80% på installationsområdet. 
• 103 virksomheder har brugt CELF som hovedforløbsskole 
• Vi har på nuværende tidspunkt 8 SKP elever i huset, resten er ude på korte kontakter. 

 

Pkt. 8 

Efteruddannelse 

Der er et stort run på certifikat kurser. 
Aftale med Biska om efteruddannelse af medarbejderne, er sat i bero pga. Covid-situationen 

 

Pkt. 9 

Eventuelt 

Claus orienterede om statsministerens og erhvervsministerens besøg 
 
Flemming sagde tak for godt samarbejde til Jacob Svendsen og Henning Rasmussen, som har 
valgt at stoppe i udvalget. 
 
Møde i 2022 
Tirsdag kl. 12.00 den 7 marts, 7 juni, 6 sep. og 6 dec. evt. zoom https://zoom.us/j/6449992427 
 

 

https://zoom.us/j/6449992427
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